

Circular No. (8) for the year 2019

تعميم رقم (8) لسنة 2019

التاريخ: 2019/07/29م

Dear/ Environmental Service Providers
handling Waste in the Emirate of Abu Dhabi.

السادة/ مزودي الخدمات البيئية العاملين في مجال نقل
النفايات بإمارة أبوظبي

**Subject: Requiring Companies to abide and
avoid Recurrence of Violations**

الموضوع: إلزام الشركات بعدم تكرار المخالفات

Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

Reference to the above-mentioned subject, and based on the decision of the Executive Committee decision number C/24 for the year 2009, Kindly be informed that the mechanism requiring companies not to repeat violations will be implemented as of January 1st, 2020.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، واستناداً إلى قرار اللجنة التنفيذية رقم 2 جـ /24 لسنة 2009، نحيطكم علماً بأنه سوف يتم البدء بتطبيق آلية إلزام الشركات بعدم تكرار المخالفات، اعتباراً من الأول من يناير لعام 2020.

Hence, kindly refer to the mechanism that requires companies to avoid recurring violations. The mechanisms can be found on Tadweer website following the link below:

لذا يرجى التكرم بالاطلاع على آلية إلزام الشركات بعدم تكرار المخالفات على الموقع الإلكتروني التابع لتدوير www.tadweer.ae

www.tadweer.ae

Therefore, all concerned ESPs and WPs are required to comply with the above-mentioned instructions. Administrative penalties shall be applied against violators.

وعليه يتوجب على جميع مزودي الخدمات البيئية الالتزام بما ورد أعلاه تفادياً من اتخاذ الإجراءات الإدارية بحق المخالفين.

For inquiries please contact us through e-mail:

للاستفسار يمكنكم التواصل معنا عبر البريد الإلكتروني:

info@cap-cwm.com

info@cap-cwm.com

Thank you for your cooperation,

شاكرين لكم حسن تعاونكم،

د. سالم خلفان الكعبي
المدير العام